



香港公民協會
HONGKONG CIVIC ASSOCIATION

香港中環德己立街二三八號業豐大廈五零三室

303 Yip Fung Building, 2-8 D'Aguiar Street, Hong Kong

電話 Tel: 25225584 傳真 Fax: 28770451

政務司司長曾蔭權先生大鑒：

關於閣下領導之政制發展專責小組將公佈的第四號報告，香港公民協會建議小組考慮劃分下列兩個新功能團體參加2008年立法會選舉：

1. 中小企業功能團體：選舉資格可參考香港貿易發展局一些有關中小企業公司的基本定義，例如少過100名僱員的製造業公司及少過50名僱員的服務業公司，具商業登記證明書及可證明已運作最少一年。據估計，香港約有250,000間中小型企業公司。
2. 多層大廈業主立案法團及管理委員會功能團體：根據土地註冊署紀錄，約有超過6,500個業主立案法團及管理委員會已註冊，其工作範圍包括統籌安排有效的大廈管理，適時安排保養事宜，改善大廈整體的生活環境等。

順祝

鈞安

(已簽署)

林國華
政制事務委員會主席

(已簽署)

張有興
會長

2004年7月9日

副本呈：

香港特別行政區行政長官



1954

香 港 公 民 協 會
HONGKONG CIVIC ASSOCIATION

香港中環德己立街二至八號萊寶大廈五零三室

503 Yip Fung Building, 2-8 D'Aguiar Street, Hong Kong

電話 Tel: 25225584 傳真 Fax: 38770451

9 July 2004

The Hon Donald Y K Tsang, GMB, JP
Chief Secretary for Administration
Central Government Offices
Lower Albert Road
Hong Kong

Dear Mr. Tsang,

In regard to the forthcoming fourth report of your Constitutional Development Task Force, our Association wishes to suggest that you give consideration to the setting up of two new functional constituencies in the 2008 Legco as follows :

1. A Small & Medium Size Enterprises (SME) Functional Constituency, based on the HK Trade Development Council's general definition of manufacturing companies with less than 50 employees, and service companies with under 50 employees, with Business Registration Certificates, and with a business record of at least one year. It is estimated there are about 250,000 SME's in Hong Kong.
2. A Multi-Story Building Owners Corporation Functional Constituency, regarding which there are over 6,500 registered with the Land Registry, which have to do with facilitating effective management, timely maintenance, improving overall living environment in the building, etc.

Sincerely,

(Signed)

Frederick Lynn
Chairman
Constitutional
Affair Committee

(Signed)

Hilton Cheong-Leen
President

cc The Hon Tung Chee Hwa
HKSAR Chief Executive